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البحث ملخص
 علههيهه الحصههوهههل بغههرههض الخرسههاهههنة لتصههنيتع مههوادال مههن اهه العديههد اسههتهههعمال يتم
 ههذهها فهيهه تم وقد محليتا. المتوفرة المواد باستخدام التكلفة لتقليتل او عاليتة مقاومة
 بصههحهههراء جبههاههل مههن اهه المسههتخرج البركههاههني الرماد بوزولنا استخدام دراسة البحههثههه
 ، %10 ، %0 السهمهههنت وزن مهن اهه مختلفهةهه وبنسهبههه للسهمهههنت جزئي كبديل بيتوضة

 مختلفهةهه انضهاهههج اعمهاههر فهيهه للخرسهاهههنة الضهغهههط مقاومهةهه قيتهاهس وتم  %30 و 20%
7 وههيهه 14 28،  بنفس البركهاههني الرمهاههد لبوزولنهاه الجيتهرهه اضهيتهههف وكهذههلك يوم،91و ،

 لضههاهههفتها كميتههاههت افضههل لتحديههده وذلههكهه ،تههاهثيتره لدراسههة ذكرهههاهه السههاههههبق النسههبهههه
 ويعتمد ،الزمهن اهه مهعهه المقاومهةهه نمهوهه ومعرفة كافيتة مقاومة علي للحصول للخرسانة
 نسهبهههة زادت كلمهاهه المهاههء محتهوهي تخفيتهضه علهيه الخرسهاهههنيتة للخلطهةههه المتبع التصميتم
 اختلف مهن اهه الرغهمهه علهيه متقاربهةه الهبهوهط قيتهمه كانت ولذلك المستخدمة، البوزولنا

 يمكهن اهه قيتهمه اعلهيه علهيه الحصهوهههل بغرض وذلك والجيتر، البوزولنا او البوزولنا نسبة
للخرسانة. الضغط لمقاومة عليتها الحصول

 قيتهمه اعلهيه ان المختلفهةهه للخلطات الضغط مقاومة اختبارات نتائج من ا ووضح
 نسبةب الخرسههاهههنة في البركاني الرماد بوزولنا تاستخدم ماعند للمقاومة متحصلة

 الخلطات كل من ا الضغط لمقاومة قيتم اعلي تحقق وهي السمنت وزن من ا 10%
 ومضاف السمنت او البوزولنا مع السمنت او لوحده السمنت فيتها استخدم التي
.سابقا الموضحة بالنسب والجيتر البوزولنا اليته

 الجيتهرهه مهع البوزولنا استخدام فيتههاهه تهمه الهتههي الخلطات بيتن ا المقارنة وعند  
 نسبة كانت عندما للمقاومة قيتم اعلي كانت %30 و %20 ، %10 ، %0  بالنسب

.%30 والجيتر البوزولنا
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 اعلههيهه قيتههمهه والجيتر بالبوزولنا او بالبوزولنا كانت سواء الخلطات كل وحققت
. MPa 30  وهي يوم28 عمر في الخرسانيتة للخلطة التصميتميتة المقاومة من ا

Abstract

        Many materials are used to manufacture concrete to get high strength and to 
reduce the cost by using locally available materials.

       In this research, the study of using Pozzolanas of Volcanic Ash excavated 
from the mountains in Bayoda desert as a partial replacement for cement and in 
different ratios of cement weight 0%, 10%, 20%, 30%. The compressive strength 
of concrete was measured in different ages which are 7,14,28 and 91days. Also 
Lime was added to Pozzolanas of Volcanic Ash in the same previous ratios to 
study their properties to define the best quantities to be added to the concrete to 
get sufficient strength and to recognize the compressive strength development 
with time. The mix design for concrete mixture depends on decreasing the water 
content whenever the ratio of used pozzolanas is increased. Then the values of 
slump were close despite the difference of the ratio of pozzolanas or pozzolanas 
and lime, so as to get the highest available values for compressive strength of 
concrete.

         It became evident from the tests results of the compressive strength for the 
different mixtures when the pozzolanas of the volcanic ash was used in concrete 
in the ratio of 10% of the cement weight which achieves the highest compressive 
strength values from all the mixtures in which cement was used alone or cement 
with pozzolanas or cement added to pozzolanas and lime in the previous by the 
above mentioned ratios.
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       In comparing the results among the mixtures in which pozzolanas with lime 
was used in the ratios of 0%,10%,20%,30%. The highest value for compressive 
strength was found when the ratio of the pozzolanas of volcanic ash and lime is 
30%.

      All the mixtures, whether with pozzolanas or pozzolanas and lime have 
higher values than the characteristic strength of the concrete mixture at the age of 
28days which is 30MPa.
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